
 

Zápisnica č.1 

zo zasadnutia Mestského výboru č. 8, konaného na Radnici v Spišskej  Novej Vsi ,    

Radničné námestie č.7, v malej zasadačke dňa 23.2.2023 od 14,30 hod. do 16,30 hod. 

           

Prítomní: Ing. Jozef Gonda -  predseda                Neprítomní : Peter Hadidom – ospr.            

                 MUDr.Alena Pekarčíková                                             Ing.Lukáš Lesňák 

                 Mgr.Monika Tkáčová                                                   Ing.Branislav Rusiňák – ospr.                     

                 RNDr. Ladislav Ruttkay                                              Marek Baláž – ospr. 

                 Lukáš Goduš      

                 Ing. Jana Valkošáková 

                 (gestor a zapisovateľka)   

 

Občania:  Viktor Pamula, Tomáš Drobný             

 

Program zasadnutia:        
1. Návrh Plánu hlavných úloh na rok 2023 

2. Kontrola plnenia požiadaviek MsV č.8 za rok 2023 

3. Príprava 1.zmeny rozpočtu 

 

 

Ing.Jozef Gonda 

- privítal prítomných, oboznámil s programom zasadnutia  a odovzdal slovo občanovi 

 z Námestia SNP p.Drobnému                

                                   

Tomáš Drobný 

-  predložil požiadavku opravy (rekonštrukcie) prístupovej komunikácie a parkoviska k 

bytovkám na Námestí SNP a hlavne chodníka.  

 Ing.Gonda  

reagoval, že v minulosti sa na komunikáciu vysypal štrk, osadili obrubníky 

a umiestnila sa  značka zákazu vjazdu mimo dopr.obsluhy. K jeho požiadavke na 

Nám.SNP bolo predložených niekoľko riešení, a je potrebné nájsť to definitívne. Preto 

navrhuje, aby z danej lokality sa spojila skupina obyvateľov, ktorí budú zastupovať 

Nám. SNP. Potom sa dohodne stretnutie na mestskom úrade na oddelení výstavby. Ale 

návrhy musia byť zároveň i v súlade s technickými možnosťami dopr.inšpektorátu. 

Zároveň, by sa mohol aj riešiť prístupový chodník medzi bytovkami.  

 

Mgr.Monika Tkáčová 

- oboznámila prítomných s petíciou 47 občanov z Vajanského ulice, ktorí nesúhlasia 

s požiadavkou na zjednosmernenie ulíc Vajanského a Chrapčiakova. 

Ing.Gonda 

na základe tejto petície sa táto požiadavka pre rok 2023 vylučuje z úloh MsV . Keď si 

to občania neprajú, nebude sa táto úloha realizovať. Ale zároveň navrhuje ešte osloviť 

aj p.Horvátha z Chrapčiakovej ul., ktorý predložil na MsV túto požiadavku 

a v priebehu roka prehodnotiť požiadavku, vyhodnotiť, či pôjde táto úloha do r.2024, 

po ďalšom rokovaní s občanmi danej lokality. 

 

 

 

 



MUDr.Alena Pekarčíková 

- parkovanie na uliciach Chrapčiakova a hlavne Ul. Nad Medzou k Poliklinike pri Hornáde je 

problematické, keď autá zaparkujú po oboch stranách vozovky (medzi nimi neprejde ďalšie 

auto), 

Ing.Gonda 

na Ul.Nad Medzou  navrhuje prejednať ODI PZ SR návrh DZ na vyriešenie vzniknutej 

dopravnej situácie. 

 

Viktor Pamula  

- občania predkladajú rôzne petície, ale ak predstavitelia mesta vysvetlia možnosti riešenia 

danej situácie , nakoniec sa petícia stiahne, 

 

Ing.Jozef Gonda  

- p.Rusiňák na základe FB komunikácie s Jurajom Harenčárom má požiadavku vybudovať 

prístupový chodník od BD na Moravskej ulici č.5-8 k vozidlovej komunikácii.  

Ing.Gonda 

 úloha bola riešená v predchádzajúcom volebnom období. MsV ju vyhodnotil ako 

čiastočne opodstatnenú. Vrámci plnenia tejto úlohy boli zrealizované 3ks bezbariérové 

prístupy na chodník vedúci cez Českú ul. na Moravskú ul. 

Požiadavka dobudovania chodníka pre peších z BD na Moravskej ul. na nové 

parkovisko oproti internátu Hotelovej akadémie sa realizovať nebude, nakoľko na 

druhej strane komunikácie nie je žiaden chodník, nebolo by vhodné tento neexistujúci 

chodník vybudovať. Opraviť obrubníky, ktoré sú poškodené MsV neuznal za potrebné! 

Navrhuje pozastaviť realizáciu tejto úlohy (č.118). 

-chce upozorniť na nedisciplinovanosť psíčkarov, ktorí nechávajú psov voľne  bez vôdzky 

pobehovať vo verejnom priestranstve. Žiada MsP, aby príležitostne upozorňovala majiteľov 

psov, že musia byť na vôdzke a zároveň vyžadovala aj dodržiavanie VZN č. 1/2018 

o niektorých podmienkach držania psov na území mesta Spišská Nová Ves. 

 

Mgr.Monika Tkáčová 

- predložila požiadavku spevnenia plochy  na Chrapčiakovej ulici pred bytovým domom 

(oproti autobusovej stanici), pred garážami. Po dažďoch majú pred garážami veľkú mláku. 

Požiadavka je na vysypanie štrku.  

 Ing.Gonda 

 je ale potrebné zistiť majetkové pomery, komu patrí pozemok pred garážami. 

Požiadavka vyplýva zo zlého stavu priestranstva pred BD. 

- hľadať spôsoby na spomalenie pohybu motorových vozidiel na Ul. Vajanského z dôvodu 

negatívnych skúseností –  dopravné nehody. 

 

Viktor Pamula 

- chodník na Ul.Fabiniho  ( pred pľúcnou ambulanciou MUDr.Hrebenára) je v zlom stave, 

hlavne pre vozíčkarov, 

Ing.Gonda 

úloha sa preverí pri výjazdovom zasadaní MsV 

 

Lukáš Goduš 

- chcel by vedieť v akom stave je riešenie prechodu pre chodcov pred Cirkevnou Základnou 

školou na Mlynskej ulici. 

 

 

 



Tomáš Drobný 

- upozornil na chodník pred Detskou poliklinikou, ktorý  je dosť poškodený. 

Ing.Gonda 

úloha sa preverí pri výjazdovom zasadaní MsV 

 

RNDr.Ladislav Ruttkay 

- od Hviezdoslavovej ulici smerom k predajni FRESH na Gorazdovej ulici (okolo garáži) 

opraviť prechodovú komunikáciu (aspoň chodníky), 

- pri rohovom dome ulíc Hviezdoslavova a Koceľova smerom k FRESHU je pri plote  kopa 

betónu, ktoré by bolo vhodné odpratať, 

- na Rastislavovej ulici sú nedotiahnuté terénne úpravy po prekopávkach plyn.potrubia SPP, 

- spomaliť premávku na cestnej komunikácii pri Strednej priemyselnej škole technickej na 

Hviezdoslavovej ulici na 40 km/hod. umiestnením 2 dopr.značiek, 

- pred Strednou priemyselnou školou technickou na Hviezdoslavovej ulici vysadiť 3 stromy, 

- v zadnom trakte ulíc Koceľova a Gorazdova vydefinovať vodorovné dopravné značenie 

(napr.ako na Ul.Kollárova), 

 

Ing.Jozef Gonda 

- predložil „Návrh plánu hlavných úloh na rok 2023“, kde úlohu č.5 členovia MsV navrhujú 

pozastaviť. Jedná sa o zjednosmernenie ulíc Vajanského a Chrapčiakova.  

Plán bol prítomnými členmi MsV schválený. 

 

Na zasadaní MsV sa nezúčastnil p.Marek Baláž. Predseda MsV Ing.Gonda na 

osobitnom stretnutí 28.2.2023 prejednal s p.Marekom Balážom jeho návrhy, ktoré by mohli 

byť po prejednaní na MsV zapracované do úloh MsV č.8. 

Ide o nasledovné požiadavky:  

1. priestor - vnútorný dvor medzi bývalým Ziom a kinom Tatry - je stále plný vody, 

zatekajúca dažďová voda z garáži, ihrisko pre deti je často plné mlák a blata - 

zarovnať plochu, aby sa voda rovnomerne dostávala do zeme, posypať štrkom, alebo 

nájsť iné riešenie 

2. v tom istom priestore - ohradiť časť dvora, kde sa hrajú deti - teraz tam na lavičke 

prespávajú bezdomovci, v noci pije mládež, je stále plný neporiadku...rodičia sa boja 

nechať tam deti, aby sa hrali. Navrhuje, keby tam mohli pribudnúť aspoň 2 nové prvky 

na hranie - napr. preliezka a hojadačka..., 

3. cesta na Gorazdovej ulici - už ohrozuje vodičov, 

4. dopravnou značkou a častejšími kontrolami neumožniť na tom istom priestore 

parkovať iným, ako obyvateľom, ktorí tam žijú, 

5. oprava cesty na Hviezdoslavovej ulici - zúfalý je najmä úsek od mestskej polície po 

reštauráciu Tatra, 

6. chodník na Levočskej ulici - ku kinuTatry, 

7. chodníky aj cesta na Koceľovej ulici – dokončenie, 

8. chodník cez Dufart za reštauráciou Nostalgia (okolo verejných WC) a jeho napojenie 

na existujúci chodník na Gorazdovej ulici. 

 

Úlohy MsV č.8 z dnešného stretnutia: 

1. Iniciovať stretnutie so zástupcami lokality Námestia SNP a oddelenia výstavby MsÚ 

ohľadne rekonštrukcie prístupovej cesty a chodníkov k bytovkám (MsV, Ing.Gonda). 

2. Na základe petície občanov Vajanského ulice sa požiadavka na zjednosmernenie ulíc 

Vajanského a Chrapčiakova sťahuje z požiadaviek MsV . (Ing.Valkošáková) 



3. Počas roka osloviť.p.Horvátha z Ul.Chrapčiakova ohľadne zjednosmernenia ulíc 

Vajanského a Chrapčiakova a ďalším občanov z danej lokality (MsV, Ing.Gonda) 

4. Na Ul.Nad Medzou  prejednať možnosti umiestnenia vhodného DZ s cieľom 

zamedzenia nevhodného parkovania motorových vozidiel, ktoré bránia prejazdu 

sanitiek a vozidiel na zber TKO (OVaD) 

5. Upozorňovať majiteľov psov, že  psíkovia musia  byť na vôdzke a zároveň vyžadovať 

aj dodržiavanie VZN č. 1/2018 o niektorých podmienkach držania psov na území 

mesta Spišská Nová Ves. (MsP) 

6. Zistiť majetkové pomery, komu patrí pozemok pred BD a garážami na 

ul.Chrapčiakova (oproti autobusovej stanici).(OSM) 

7. Preveriť možnosť umiestnenia DZ na Vajanského ul. za účelom zníženia rýchlosti 

(OVaD) 

8. Preveriť stav chodníkov na Ul.Fabíniho a Vajanského. (MsV, Ing.Gonda) 

9. Informácia o stave riešenia prechodu pre chodcov na Mlynskej ulici pred Cirkevnou 

Základou školou. (OVaD) 

10. Opraviť chodník pred Detskou poliklinikou (MsV, Ing.Gonda) 

11. Zabezpečiť odpratanie stavebnej sute pri rohovom dome ulíc Hviezdoslavova 

a Koceľova smerom k FRESHU, resp. nájsť toho, kto tento odpad vyprodukoval 

(OKS) 

12. Na Rastislavovej ulici, Koceľovej ul. preveriť stav spätných úprav po prekopávkách 

SPP. (OVaD) 

13. Prejednať s ODI PZ návrh DZ na Hviezdoslavovu ulicu – t.j. spomalenie rýchlosti na 

40 km/hod. (OVaD) 

14. Do zeleného pásu na Hviezdoslavovej ul pred Strednou priemyselnou školou 

technickou na Hviezdoslavovej ulici vysadiť 3 stromy.(OKS) 

 

 

Plán hlavných úloh na rok 2023 :  pozri prílohu č.1 

 

 

 

Zapísala : Ing.Jana Valkošáková 

 

                                                                                     Ing.Jozef Gonda 

                                                                                     predseda MsV č.8 


